
استاندار هرمزگان:

۲۲پروژه عمرانی در هرمزگان آماده واگذاری به بخش 
خصوصی است

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، جاسم جادری در یازدهمین نشست شورای اداری استان هرمزگان با رویکرد اقتصاد مقاومتی که با حضور وزیر کشور 
برگزار شد، با بیان اینکه هرمزگان در دولت یازدهم به استانی مناسب برای رشد فعالیت های اقتصادی تبدیل شده است، عنوان کرد: در زمینه های سرمایه 
گذاری، عمرانی، جذب منابع، ایجاد اشتغال و مبارزه با قاچاق و بهبود فضای کسب و کار و تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی، هرمزگان موفقیت های چشمگیری 

در بین سایر استان های کشور به دست آورده است...
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استان فارس 

لارستان
فرماندار ویژه لارستان:

ساخت ورزشگاه کارگری و احداث 
مجتمع فرهنگی و تفریحی برای 

شهرستان ضروری است
احداث  و  کارگری  ورزشگاه  ساخت  لارستان،  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون 

مجتمع فرهنگی و تفریحی کارگران را برای شهرستان ضروری دانست.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی فرمانداری ویژه لارستان، جلیل 
حسنی در مراسم دومین کنگره خانه کارگر لارستان، در سخنانی اظهار داشت: بین 
تشکل های کارگری و دانشجویی یک پیوند ناگسستنی وجود دارد و امیدواریم 
این همکاری و حس مشارکت جویی که بین تشکلات صنفی و سیاسی در کشور 
و بخصوص لارستان وجود دارد، منجر به رونق، توسعه، ارتقا، پیشرفت و سربلندی 

ایران اسلامی و این منطقه بشود و عزت اسلامی را در پی داشته باشد.
وی از ایجاد تشکل های صنفی و سیاسی در پیشرفت منطقه لارستان و کشور ابراز 
امیدواری کرد و گفت: کمتر شهری در کشور وجود دارد که خیران آن پابه پای 

دولت به دنبال آبادی شهر خود باشند.
در کشور  اجتماعی  و  سیاسی  تشکل  را یک  خانه کارگر  فارس  استاندار  معاون 
دانست و تصریح کرد: این سازمان می تواند نقش بسزایی در کشور داشته باشد و 
از طرفی با پیگیری ها و حمایت های مسئولان در زمینه خدمات دهی به شهرستان 

لارستان نقش خوبی در آبادانی آن ایفا می کند.

لامرد
مدیرکل آموزش و پرورش فارس در جمع کارکنان 

اداره آموزش و پرورش لامرد:
حل مشکلات آموزش و پرورش 

نیازمند مدل های علمی جدید است
مدیرکل آموزش و پرورش فارس گفت: برای رفع مشکلات باید مدل های علمی 
جدید طراحی کنیم و با علت یابی دقیق و صحیح مشکلات بر اساس مدل ها به 

حل مشکلات بپردازیم.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از  اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی آموزش و 
پرورش فارس، حمیدرضا آذری در سفر به جنوب استان در جمع کارکنان اداره 
آموزش و پرورش لامرد گفت: آموزش و پرورش کنونی در شرایط بسیار سختی 

خصوصا در حوزه اعتبارهای مالی قرار دارد.
آذری بر نقش اثرگذار آموزش و پرورش در همه ابعاد خصوصا در توسعه فرهنگ 
اشاره کرد و گفت: توجه به آموزش و پرورش کاهش آسیب های اجتماعی و 

توسعه یافتگی را به همراه خواهد داشت.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس در ادامه به برخی مشکلات آموزش و پرورش 
فعلی اشاره کرد و در بیان عوامل اصلی به وجود آورنده مشکلات گفت: تا سال 
۸۴ آموزش و پرورش با روند معقولانه ای به سمت تمرکز زدایی از فعالیت ها 
پیش می رفت اما متاسفانه بعد از آن آموزش و پرورش به سوی تمرکزگرایی در 

تصمیم گیری ها، برنامه ها و فعالیت ها پیش رفت.
مدیرکل آموزش و پرورش فارس گفت: برای رفع مشکلات باید مدل های علمی 
جدید طراحی کنیم و با علت یابی دقیق و صحیح مشکلات بر اساس مدل ها به 

حل مشکلات بپردازیم.
از مشکلات  برون رفت  ادامه در خصوص دیگر راهکارهای  آذری همچنین در 

فعلی گفت: هر شهرستان و منطقه دارای پتانسیل ها و ظرفیت های خاص است.
فرماندار لامرد نیز در این جلسه گفت: همه باید به دنبال رفع مشکلات آموزش 

و پرورش باشند. 
بیان  به  با اشاره به ظرفیت های شهرستان لامرد همچنین  مهندس عبدالله حسینی 

برخی مشکلات این شهرستان خصوصا در حوزه آموزش و پرورش پرداخت.
مدیر آموزش و پرورش لامرد نیز در این جلسه گزارشی از وضعیت و مشکلات 

فعلی آموزش و پرورش لامرد ارائه کرد.
اداری،  اشتغال در پست های  برای  اداری  انگیزه کارکنان  انصاری کمبود  احمد 
تامین اعتبار زمین چمن مصنوعی، کمبود معلم و امکانات رفاهی را از عمده ترین 

مشکلات آموزش و پرورش دانست. 

نی ریز
فرماندار نی ریز:

 راه ها و حمل و نقل شریان های 
اقتصاد هستند  

هفته  مناسبت  به  مقدسی:  علیرضا  شهرستان/  سرویس 
اداره  پرسنل  و  رئیس  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری 
راهداری و حمل و نقل شهرستان نی ریز با امیری فرماندار 

شهرستان نی ریز دیدار و گفت وگو کردند.
روز  و  نقل  و  حمل  هفته  تبریک  ضمن  فرماندار  امیری 
راهدار با بیان اینکه راهداری موجب حفظ سرمایه های ملی 
و روانسازی ترافیک می شود گفت:  راه ها و حمل و نقل 
شریان های اقتصاد هستند و تاثیر زیادی در این خصوص دارند و اگر جاده های 
مناسب وجود داشته باشد قطعا حمل و نقل با کیفیت بهتر انجام می شود و اقتصاد 

شکوفا خواهد شد.
با اشاره به اینکه دولت تاکید دارد کارها را به مردم واگذار و تشکل ها را  وی 
تقویت کند تا حجم خودش را کوچک کند، گفت: این دیدگاه باید تقویت شود و 
استمرار پیدا کند، همانطور که در حمل و نقل هم بخش هایی قابل واگذاری است. 
جان  و  جامعه  سلامت  و  ایمنی  افزایش  حیث  از  راه  بحث  اینکه  بیان  با  امیری 
مردم بسیار با اهمیت است از راهداران خواست حداکثر تلاش خودشان را در این 

خصوص به کار گیرند.
وی ضمن آرزوی بارش های آسمانی افزود: وظیفه کارکنان اداره راه و شهرسازی 
و راهداران در فصل پاییز و زمستان دو چندان  است و همواره شاهدیم که مشکلات 
جاده ها به ویژه جاده های کوهستانی توسط این افراد در کمترین زمان رفع شده 

است.

مربع  کیلومتر   10۸00 ریز  نی  شهرستان  مساحت  اینکه  بیان  با  ریز  نی  فرماندار 
گفت:   است،  داده  اختصاص  خود  به  را  استان  مساحت  درصد   9 حدود  و  است 
طول راه های شهرستان به ترتیب بزرگراه 55کیلومتر، راه های اصلی 130کیلومتر، 
راه های فرعی 210کیلومتر، راه های روستایی آسفالته 360کیلومتر، شوسه روستایی 
و  است  2200کیلومتر  همسنگ  راه های  طول  و  30۸کیلومتر  خاکی  77کیلومتر، 
با توجه به اینکه شهرستان نی ریز دارای 6گردنه مهم از جمله گردنه جدید نی 
ریز- استهبان، گردنه محور قدیم استهبان، گردنه لای رز، گردنه چاه سبز، گردنه 
خالص، گردنه حسن آباد و گردنه بره روز می باشد خواستار توجه بیشتر مسئولین 

استانی به این شهرستان شد.
هفته حمل و نقل و راهداری از 26 آذر آغاز شده است و تا اول دی ادامه دارد.

قیروکارزین
کاشت گل های فصلی بهاره در میادین 

و بلوارهای سطح شهر
صالحی  قیر،  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
به  شهرداری  گفت:  خبر  این  بیان  با  قیر  شهردار 
منظور افزایش زیبایی بصری شهر و افزایش آرامش 
های  سال  همچون  نیز  امسال  همشهریان  روانی 
گذشته به کاشت گل های متنوع و متناسب با آب 

و هوای شهر قیر اقدام کرده است.
ایام  به مناسبت فرا رسیدن  افزود: هر ساله  صالحی 
بار طرح گل کاری میادین و بلوارهای سطح شهر به 
طور گسترده صورت میگیرد و امسال نیز این عملیات در بسیاری از مناطق شهر 

صورت خواهد گرفت.
میمون  و  رعنا  پریوش،  اطلسی،  شهر  سطح  در  شده  کاشته  گل های  افزود:  وی 
هستند که در میادین و بلوارهای سطح شهر کاشته شده اند. کاشت گل های بهاری 
همچنان ادامه دارد و از شهروندان می خواهیم در حفظ و حراست آنها کوشا باشند.

جهرم
رئیس سازمان تعاون روستایی استان فارس تاکید کرد؛
لزوم توجه به افزایش پارامترهای 

صادراتی، جهت خروج از روزمرگی های 
حوزه کشاورزی

رئیس سازمان تعاون روستایی استان فارس اعتقاد دارد باید با برنامه ریزی برای 
تولید محصول و افزایش پارامترهای صادراتی، کشاورزی را از حالت روزمرگی 

خارج کرد.
به گزارش روابط عمومی سازمان تعاون روستایی استان فارس، احد بهجت حقیقی 
در نشستی که با حضور فرماندار ویژه شهرستان جهرم و اعضای شرکت های تعاونی 
روستایی و کشاورزی این شهرستان برگزار شد، با تاکید بر اصل برنامه ریزی و 
به روز کردن علم اقتصادی در شرکتها و تعاونی های بخشهای کشاورزی، خاطر 
نشان کرد: باید کشاورزی سنتی را کنار گذاشت و شرکتهای کشت و صنعت و 
مجتمع های تولیدی ایجاد کرد و در صورت ناتوانی بهتر اقتصادی، شرکت ها باید 
با هم ادغام شوند تا با تشکیل شرکت های بزرگ از ظرفیت ها استفاده بهینه شود.
وی همچنین به ایجاد مجتمع های بزرگ تولیدی کشاورزی اشاره کرد و با تصریح 
بر اینکه نظم های تولیدی و بهره برداری با نزدیک کردن واحدهای هم جوار و 
مستقل به یکدیگر در قالب مجموعه ای فنی و طراحی شده شکل می گیرد که با 
رعایت استانداردها و ضوابط فنی و توجیه اقتصادی در یکی از زمینه های تولیدی 
تاکید  نشست،  این  در  حاضر  مخاطبین  به  خطاب  شود،  می  احداث  کشاورزی 
برای  پارامترهای صادراتی  افزایش  و  محصول  تولید  برای  ریزی  برنامه  با  کرد: 

محصولات، کشاورزی را از حالت روزمرگی خارج کنید.
رئیس سازمان تعاون روستایی استان فارس در ادامه به مسئله صادرات هم اشاره و 
عنوان کرد: توجه به سلیقه مشتری، کیفیت و استاندارد تولید و نیز مباحث زیست 
محیطی از جمله مواردی هستند که در ارائه محصولات باید به آنها توجه جدی شود.
به گفته بهجت حقیقی، طراحی محصول و رعایت استانداردهای بین المللی از جمله 

فاکتورهایی هستند که در مسئله صادرات محصول باید مد نظر قرار گیرند.
صادرات  مقوله  به  باید  کشاورزی  بخش  تعاونی  شرکتهای  اینکه  بیان  با  وی 
در  و  کنند  شناسایی  را  خود  نقاط ضعف  بتوانند  تا  باشند  داشته  توجه  بین المللی 
بازارهای بین المللی به رقابت بپردازند، اظهار کرد: اقتصاد کشور، در سالهای اخیر 

شرایط سختی را پشت سر گذاشته است.
بیان کرد: در  فوق،  توجیه گفته  فارس در  استان  تعاون روستایی  رئیس سازمان 
از آن  ایجاد شد که پس  هایی  تعریف شده، هزینه  بدون ساختار  دولت گذشته 
شاهد رکود اقتصادی شدیم و به دنبال آن سیستم سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
با  کشور  کرد،  می  پیدا  تدوام  روند  این  که  صورتی  در  شد،  دچار  بی نظمی  به 

چالش های جدی رو برو می شد.
بهجت حقیقی معتقد است نفوذ در بازار یک کشور نیازمند زمان و برنامه ریزی 
ایمان  برجام  از  بر پس  زمان  های  به گشایش  باید  راستا  این  در  و  است  مدون 
داشته باشیم تا به شرایط مطلوب برسیم، وی گفت: بازار دنیا در تصرف شرکتهای 
دیگر است و اگر نیازمند سهم خواهی از بازارهای جهانی باشیم باید با تلاش و 

برنامه ریزی مطلوب صاحب جایگاه در بازار جهانی شویم.

داراب
فرماندار داراب در جلسه شورای بانکها:

بانک ها جهت حمایت از مردم و جذب 
تسهیلات اعلامي و دریافت سهم بیشتر 

اعتبارهای استان تلاش کنند
جلسه شورای بانک های شهرستان داراب با حضور عبدالرضا قاسمپور فرماندار این 
شهرستان، روسای بانک های عامل در فرمانداری داراب برگزار شد. در این جلسه  
عبد الرضا قاسمپور فرماندار شهرستان داراب ضمن تقدیر و تشکر از حاضرین در 
جلسه گفت: وام ها و تسهیلات خوبی جهت مقاوم سازی منازل روستایی و براي 
رونق تولید و خانواده هاي تحت پوشش بهزیستي و کمیته امداد در نظر گرفته 
شده که بانکها باید با همکاری اداره های مرتبط تمامی تلاش خود را در جهت 

جذب این وام ها به کار ببندند.
فارس،   استان  مسکن  بنیاد  عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 

قاسمپور افزود: روسای بانکهای عامل داراب تمامی تلاش خود را به کار بسته اند تا 
ضمن رعایت قانون؛ مردم هر چه سریعتر وام های خود را دریافت کنند.

برخی روسای بانکهای داراب نیز ضمن بیان مشکلات خود از فرماندار داراب و 
روساي ادارات حاضر خواستند تا در خصوص فرهنگ سازی و تشویق مردم به 
پرداخت وام های معوقه خود به آنها در جهت جذب اعتبارات بیشتر کمک کنند 
و بانک ها آمادگي کامل خود را در پرداخت تسهیلات و حل مشکل متقاضیان 

اعلام کردند.
در این جلسه مهندس آزما رئیس گروه فنی اجرایی بنیاد مسکن داراب ضمن تقدیر 
و تشکر از فرماندار و روسای بانک های عامل با ارائه گزارشی از عملکرد بنیاد 
مسکن در زمینه مقاوم سازی افزود: خوشبختانه با همکاری خوب بانک های عامل 
با متقاضیان، میزان جذب اعتبارهای مقاوم سازی سال 93 بالای 90 درصد بوده و 
امیدواریم بتوانیم با تداوم و ادامه این همکاری اعتبارات مقاوم سازی جدید که به  
شهرستان ابلاغ خواهد شد را سریعتر جذب کنیم و شاهد مقاوم سازی بیشتر منازل 

روستایی در برابر زلزله باشیم. 
از پیگیری و حمایت های مستمر و همکاری فرماندار شهرستان داراب در  وی 

زمینه جذب تسهیلات مقاوم سازی تقدیر و تشکرکرد. 
منظور تسهیل در جذب  به  امکان و  باید در صورت  بانکها  افزود:  مهندس آزما 
نیز جهت ضمانت  را  مالکیت روستایی  اسناد  از  استفاده  مقاوم سازی،  تسهیلات 

بانکی متقاضیان در دستور کار قرار دهند.
رئیس گروه فنی اجرایی بنیاد مسکن داراب تاکید کرد: بنیاد مسکن مثل گذشته 
وصول  زمینه  در  عامل  های  بانک  با  همکاری  نوع  هر  برای  را  کامل  آمادگی 

مطالبات دارد. 

فراشبند
فرماندار فراشبند:

 حساب 100 یادگار امام راحل است و 
 عاملی برای خانه دار شدن 

محرومان جامعه 
دهرم،  شهر  در  )ره(  خمینی  امام   100 حساب  امنای  هیئت  تشکیل  راستای  در 
مجتبی  فراشبند،  فرماندار  زارعی  پور  محسن  با حضور  نشستی  فراشبند  شهرستان 
دهقان بخشدار دهرم؛ حجت الاسلام محمدی روحانی و معتمد شهر دهرم؛ اصغر 
غلامی مدیر بنیاد مسکن شهرستان فراشبند، اعضای شورای اسلامی و خیرین شهر 

دهرم، در سالن اجتماعات شهرداری دهرم برگزار شد.
استان فارس، محسن پور زارعی فرماندار  بنیاد مسکن  به گزارش روابط عمومی 
فراشبند در این نشست با بیان اینکه حساب 100 یادگار امام راحل و عاملی برای 
خانه دار شدن محرومان جامعه است، گفت: در اجرای قانون اساسی و تحقق اهداف 
انقلاب اسلامی و تامین مسکن به عنوان وظیفه حاکمیتی، باید زمینه عرضه زمین 
بدون هزینه فراهم شود و بانک ها و دولت و افراد خیرخواه در کاهش هزینه به 

مردم کمک کنند. 
وی ادامه داد: رهبر کبیر انقلاب در سال 5۸  فرمان افتتاح حساب شماره 100 را 
با  این موضوع  ایران صادر کردند.  ملت  به  مستضعفان خطاب  برای خانه سازی 
مشارکت مردم و افراد خیرخواه همراه شد و تا سال ها در ادبیات و سخنان مردم 

مورد توجه قرار گرفت.
و  مستضعفان  از  حمایت  راستای  هم  اقدام،  این  اینکه  بیان  با  فراشبند  فرماندار 
محرومین جامعه و تحقق یکی از شعارهای اصلی انقلاب اسلامی بود، گفت: رهبر 
کبیر تاکید داشتند یک موی کوخ نشینان را به کاخ نشینان ترجیح نخواهیم داد. 

استان بوشهر
آغاز خرید حمایتی محصول 

گوجه فرنگی کشاورزان استان بوشهر
رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان بوشهر گفت: برای حمایت از گوجه کاران 
این استان خرید حمایتی محصول گوجه فرنگی از سوی این سازمان آغاز می شود.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان 
بوشهر  استان  کاران  گوجه  ارتباط  این  در  گفت:  منوچهری  تقی  محمد  بوشهر 
می توانند محصول غیر درجه یک و غیر میدانی خود را به مراکز خرید مدیریت ها 

یا مراکز جهاد کشاورزی تحویل دهند.
به  ازای هر کیلو 3300 ریال  به  را  اضافه کرد: گوجه کاران محصول خود  وی 
مراکز خرید مدیریت ها یا مراکز جهاد کشاورزی تحویل و معرفی نامه دریافت 

کنند.
گذشته  هفته  سفر  دنبال  به  بوشهر  استان  فرنگی  گوجه  محصول  حمایتی  خرید 
دنبال  به  و  بوشهر  استان  به  اسلامی  مجلس شورای  اعضای کمیسیون کشاورزی 

دستور رئیس سازمان برنامه و بودجه به وزارت جهاد کشاورزی انجام می شود.
گوجه کاران استان بوشهر امسال به دلیل هم رسی محصول با دیگر استانهای جنوبی 

و نبود بازار صادرات با مشکل افت قیمت و نبود بازار روبرو هستند.
در استان بوشهر امسال 12 هزار و 500 هکتار زمین زیر کشت گوجه فرنگی است 

که پیش بینی شده 600 هزار تن محصول از این مزارع برداشت شود.

استان خوزستان 
آغاز عملیات اجرایی احداث جاده 

کمربندی مسجدسلیمان
عملیات اجرایی احداث جاده کمربندی مسجدسلیمان با حضور استاندار خوزستان 

آغاز شد. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از استاندار خوزستان در مراسم افتتاح این طرح 
و  ها  طرح  همچون  دیگری  های  پروژه  و  پروژه  این  امیدواریم  کرد:  اظهار 
پروژه های فرودگاه، کارخانه آلومنیوم و پتروشیمی مسجدسلیمان در آینده ای نه 

چندان دور، توسعه و آبادانی را در این شهرستان به ارمغان آورند.
غلامرضا شریعتی با اشاره به اینکه خواسته مردم مسجدسلیمان احداث جاده میانبر 
برای این شهر است، افزود: احداث جاده کمربندی، مقدمه ای برای احداث جاده 
میانبر است و به طور حتم با ایجاد جاده میانبر و قرار گرفتن مسجدسلیمان در مسیر 
جاده ترانزیتی بین دو استان خوزستان و چهارمحال و بختیاری، شهرستان از حالت 

بن بست خارج می شود و در مسیر توسعه قرار می گیرد.
شریعتی اظهار امیدواری کرد با حمایت اداره کل راه و شهرسازی خوزستان و سایر 

مسئولان، عملیات اجرایی جاده کمربندی طبق برنامه ریزی انجام شده  با سرعت 
و با کیفیت رضایت بخشی به سرانجام برسد. 

استاندار خوزستان در خصوص پیگیری جدی پروژه های شهرستان مسجدسلیمان از 
جمله پروژه های پتروشیمی ،آلومینیوم و فرودگاه اظهار کرد: با پیگیری مجدانه ای 
که صورت گرفته است در پروژه های پتروشیمی و آلومینیوم پیشرفت های خوبی  
انجام شده است و انشا الله با حل مشکلات احداث فرودگاه مسجدسلیمان، به زودی 

کلنگ سالن ترمینال فرودگاه مسجدسلیمان را به زمین خواهیم زد.

استان هرمزگان 
استاندار هرمزگان:

۲۲پروژه عمرانی در هرمزگان آماده 
واگذاری به بخش خصوصی است

شورای  نشست  یازدهمین  در  جادری  جاسم  طلوع،  روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
کشور  وزیر  حضور  با  که  مقاومتی  اقتصاد  رویکرد  با  هرمزگان  استان  اداری 
برگزار شد، با بیان اینکه هرمزگان در دولت یازدهم به استانی مناسب برای رشد 
فعالیت های اقتصادی تبدیل شده است، عنوان کرد: در زمینه های سرمایه گذاری، 
عمرانی، جذب منابع، ایجاد اشتغال و مبارزه با قاچاق و بهبود فضای کسب و کار 
و تحقق اهداف اقتصاد مقاومتی، هرمزگان موفقیت های چشمگیری در بین سایر 

استان های کشور به دست آورده است.
با داشتن مرز آبی طولانی و امکانات قدرتمند در کنار  ادامه داد: هرمزگان  وی 
مشارکت بالای مردم یکی از مستعدترین استان های کشور و دارای بستری مناسب 

برای گسترش فعالیت های اقتصاد مقاومتی است.
استاندار هرمزگان با بیان اینکه در اقتصاد مقاومتی سه موضوع را در اولویت کاری 
فعالیت های دریامحور و صادرات غیرنفتی،  افزود: توسعه  هرمزگان قرار دادیم، 
توسعه  و  تولید  موانع  رفع  و  غیردولتی  بخش  به  عمرانی  های  پروژه  واگذاری 
سرمایه گذاری این اولویت ها بوده که نتایج این فعالیت ها ایجاد و تثبیت اشتغال 

بوده و خواهد بود.
جادری تصریح کرد: مدیریت کلان استان هرمزگان براساس وظایف قانونی خود 
را همواره مسئول در ایجاد زیرساخت های توسعه استان دانسته است و شکوفایی 
و نشاط و امید و عزت هرمزگانی ها را در عرصه های گوناگون در اولویت خود 

قرار داده که نتایج آن ملموس است.
وی اظهار داشت: کسب رتبه اول اقتصاد مقاومتی، رتبه سوم کارگروه رفع موانع 
تولید، رتبه نخست جذب اعتبارات صندوق توسعه ملی، قرار گرفتن در بین پنج 
استان برتر کشور در تکمیل پروژه های عمرانی، رتبه نخست درآمدهای گمرکی 
و کسب رتبه نخست بنادر استان در ترانزیت خارجی از موفقیت های این استان 

در دولت تدبیر و امید بوده است.
نماینده عالی دولت در استان هرمزگان با اشاره به رشد برخی شاخص های اقتصادی 
هرمزگان در دولت یازدهم، گفت: میزان تولید ناخالص داخلی به 25۴ میلیارد ریال 
رسیده است و عملکرد درآمدهای استانی با رسیدن به رقم 22 هزار و ۸۸6 میلیارد 

ریال در سال 9۴ به میزان 33 درصد افزایش یافته است.

استان کهگيلويه و بوير احمد 

معاون وزیر راه و شهرسازی خبرداد؛
پیشرفت۸۳درصدی بیمارستان یاسوج

افتتاح پروژه در مرداد ۹۶
 معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: بیمارستان 290 تخت خوابی یاسوج ۸3 درصد 

پیشرفت فیزیکی دارد. 

به گزارش روزنامه طلوع به  نقل از خبرگزاری مهر، محمد جعفر علیزاده در بازدید 
از پروژه بیمارستان 290 تخت خوابی یاسوج که با حضور پژمان نیک اقبالی معاون 
عمرانی استاندار و علیمردانی مدیر کل راه وشهرسازی کهگیلویه و بویراحمد انجام 
شد، گفت: این پروژه در ابتدای سال 50 درصد پیشرفت داشت، که بازدید از آن 

جهش و پیشرفت مناسبی در این پروژه را نشان می دهد.
علیزاده گفت: این بیمارستان به عنوان قطب بزرگ درمان و آموزش برای جنوب 
غرب کشور محسوب می شود و می تواند مناطق اطراف را نیز تحت پوشش قرار 

دهد.
آموزش  برای  خوبی  ظرفیت  می تواند  بیمارستان  این  اینکه  بیان  با  علیزاده   
قبیل  از  لازم  فضاهای  تمام  داشت:  عنوان  باشد،  نیز  پزشکی  علوم  دانشجویان 
کلاس های آموزشی،آمفی تئاتر، کتابخانه و... برای آموزش و استفاده از آن در 

طراحی و ساخت این پروژه لحاظ شده است.
این  در  زیادی  تخصصی  های  بخش  و شهرسازی کشور گفت:  راه  وزیر  معاون 
و  کودکان  زایمان،  و  زنان  داخلی،  تخصصی  بخش  که  دارد،  وجود  بیمارستان 

نوزادان و جراحی از بخش های این بیمارستان است.
علیزاده افزود: ۸ اتاق عمل اصلی، یک اتاق عمل اورژانس و 21 تخت اورژانس 

برای این بیمارستان در نظر گرفته شده است.
وی با بیان اینکه بخش مراقبت های ویژه به نحو مطلوبی برای این بیمارستان دیده 
شده است، بیان داشت: وجود 57 تخت مراقبت ویژه در این بیمارستان این ظرفیت 

را ایجاد می کند که به عنوان یک مرکز تروما عمل کند.
و...  تخصصی  فوق  های  کلینیک  آزمایشگاه،  درمانگاه،  وجود  گفت:  علیزاده 
مجموعه ای از خدمات این بیمارستان است که می تواند نیازهای استان را پوشش 
دهد. علیزاده تاکید کرد: تاکنون بالغ بر ۴00 میلیارد ریال برای این پروژه هزینه 

شده است و نزدیک به ۴00 میلیارد ریال برای تکمیل آن نیاز است.
به   96 سال  ماه  مرداد  پایان  تا  بیمارستان  این  شود  می  بینی  پیش  افزود:  وی 

بهره برداری برسد.

ادامه خبر در پایین صفحه


